
Dagsorden til bestyrelsesmøde i Fanø Rideklub den 3. april 2025  
kl. 18:30-21:00 
 
Deltager: Karin, Lone, Vibse, Signe og Pia L. 
Fraværende: Pia N. og Mille 
 
 

Punkt Emne Noter Ansvarlig 

1. Kort opfølgning siden sidst – 
bordet rundt 

Information om den nye bestyrelse er 
opdateret på hjemmesiden, DRF, CVR og i 
banken. 
 
Ridecenteret arbejder videre med en løsning 
for Brøndboring til vanding af ridebaner. 
 
Der udtages gødningsprøver den 28. april 
når Dyrlæge Marianne kommer til øen. 
 
Det er besluttet, at vi vil have foretaget 
service på vores varmesystem til rytterstuen. 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Lone aftaler 
nærmere med 
Dan-EL 

2.  Status for klubbens økonomi Vibse og Pia har søgt om tilskud ved Fanø 
Kommune for 2025 samt indregulering af 
tilskud for 2024. 
 

 
 
 

3. Aktiviteter Det er besluttet, at vi i år ikke deltager på 
Late Night og Aktiv Tirsdag på stranden, 
fordi der er ingen medlemmer som har 
tilmeldt sig til at hjælpe. 
 
Elisabeth har orienteret bestyrelsen om, at 
hun vil arrangere Kæpheste-ridning begge 
steder. 
 
Vi skal deltage ved Fanø Sommer Cup, som 
vi plejer, for at tjene en skilling til 
rideklubben. Det skal aftales nærmere hvad 
opgaven bliver i år. 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
Pia L. vil være 
tovholder. 
 
 
 

4. Elevponyerne Der arbejdes på en aftale omkring 
undersøgelse af bid og hovedtøj og sadel til 
elevponyerne. 
 
Der skal udarbejdes en skriftlig aftale og 
vagtplan for halvpartsrytterne, så begge 
parter er enige om indholdet og kender til 
rammerne. 

Lone 
 
 
 
Karin, Lone og 
Vibse 

5. Henvendelser på mail Der kommer en del henvendelser om 
ferieopstaldning af heste, men her har vi 
besluttet, at vi ikke har ressourcer til at 
håndtere dette og de der henvender sig får 
afslag. 
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Næste møde den 8. maj 2025 kl. 18:30-21. 

 

6. Fordeling af opgaver der 
giver en god struktur i 
rideklubben 
 

Vi fik fordelt en del af opgaverne i 
bestyrelsen, men mangler stadigvæk nogen 
der har lyst til at tage det overordnede 
ansvar for undervisningsdelen. Så hvis du 
har lyst skal du henvende dig til bestyrelsen 
på mail. 

 

 

7. Drift i forhold til lejerne Der er 3 græsmarker der er valgt ud som 
bliver omlagt i uge 15 eller 16. 
 
Gødning af markerne (april når 
jordtemperatur er over 8 grader): Der er 
bestilt gødning til markerne. Nu afventer vi 
at temperaturen bliver den korrekte og at 
der kommer regn. 
 
Det er besluttet, at der ikke skal samles 
hestepærer på markerne, men at markerne 
efter græsning skal klippes så 
hestegødningen spredes og udnyttes som 
kvælstofgødning. Lejerne må hjælpes ad 
med opgaven. 
 
Der bliver lavet en ny åbning mellem 
sygefold og vinterfold, hvor skuret står. 
 
Der tages en snak med Rasmus Brinch vedr. 
spredning af jordbunker fra vinterfolden ved 
de private lejere fra stalden og løsning på 
det meget lave grundniveau foran 
rundbuerne ved elevponyerne. 
 

Karin 
 
 
Pia L. 
 
 
 
 
 
Lejerne 
 
 
 
 
 
 
Pia L. og Kjeld 
 
 
Pia L. 

8. Mål for Fanø Rideklub for 
2025 

Mål for 2025 i forhold til udviklingen af vores 
klub. Denne opgave flyttes over på 
opgavelisten. 
 

 

9. Opgavelisten og 
årskalenderen 
 

Gennemgang og opdatering af opgavelisten 
blev der ikke tid til.  
 

 

10. Evt. Der var ikke noget under dette punkt.  
 


